
MCSE Helyi Csoportok V. Országos Találkozója
1999. március 26-28-a között immár ötödik alkalommal került megrendezésre a helyi 
csoportok találkozója, ebben az évben Kunszentmártonban.

A találkozó helyszínéül szolgáló Városi Művelődési Központot már péntek reggel 
átvettük, minekután gyorsan nekifogtunk az igényeink szerinti átrendezésének. Mire 
az első "vendégek" megérkeztek, nagy vonalakban már majdnem a helyére került 
minden technikai eszköz, dekoráció. A pénteki nap ismerkedéssel, távcsövezéssel 
telt. Az éjszaka sem múlt tétlenül, egy jó, kiadós sétát tettünk a város körül a hajnali 
órákban...

A találkozó gerincét adó programok szombaton délelőtt 10 órától voltak. Miután a 
kezdés időpontjára pontosan befutó Mizser Attiláék megérkeztek (mint ismeretes, 
két pont között legrövidebb út a jó nagy kerülő), valamint Tepiék is előkerültek 
valahonnan a nem túl távoli Tisza gátjairól, el is kezdődhettek az előadások. Már 
rögtön a kezdésnél nem várt esemény következett be. A Telescopium Kft. ajándé
kaként a kezembe nyomott Babcsán Gábor és Mizser Attila egy Vixen 80M 80/910-es 
komplett refraktor tubust. Ha jól emlékszem, nagyon megköszönni sem tudtam a 
meglepetéstől csoportunk nevében a nem várt ajándékot. De szerencsére a délelőtti 
előadókban nem akadt benn a szó úgy, mint bennem, így Mizser Attila és Csizmadia 
Szilárd előadásai gördülékenyen követték egymást.

Egy rövid ebédszünet után az előadások folytatódtak. Elsőnek Wenner-Várkonyi 
Attila Kunszentmárton város alpolgármestere tartott egy rövid bevezető eszmefut
tatást arról, hogy miben segíthet egy település vezetése egy helyi csoportnak, ő t  dr. 
Nagyné Varga Ilona az Esély Szociális Közalapítvány Regionális Forrásközpont 
vezetője követte, aki a Fejlesztési lehetőségek és a pályázatírás technikái címmel 
tartotta meg előadását a pályázatokkal kapcsolatos dolgokról. Gyóllainé Gyöngyik 
Éva tanárnő Csillagászat az oktatásban című előadása után ismét Csizmadia Szilárd 
emelkedett szóra, aki mondandóját jó pár diával „megtűzdelte". Rövid szünet után 
dr. Fazekas Margit ügyvéd adott tanácsot jogi problémák megoldására.

A helyi csoportok beszámolói végre nem csak nyúlfarknyira sikerültek legnagyobb 
örömömre, így jóval túlszárnyaltuk az előre betervezett időt. A beszámolósort 
megszakítva kerülhetett csak sor a Görög Taverna étteremben elfogyasztott „nagy 
közös" vacsorára. A szellem után a testnek is megadva mindent, ami táplálékul jár 
neki, egy kis nógatást követően folytatódhattak a csoportok beszámolói. Sajnálattal 
vettük tudomásul az utolsónak felszólaló monori csoportvezető Szabó Gábor záró 
szavait, a monori helyi csoport feloszlott, munkáját ezek után talán más formában 
folytatja tovább...

Utolsó napirendi pontként, valamikor este 10 óra körül a 2000. évi csoporttalálkozó 
helyszínének kiválasztására került sor. A vacsora során feltett kérdésre a legtöbben a 
bajai csoportra rtiházták volna e megtisztelő feladatot, ő k  szinte már előre tényként 
elfogadva a dolgot, felkérésünkre vállalták a következő csoporttalálkozó lebonyolí
tását. A zárszó után a találkozó kötetlen programokkal folyt bele az éjszakába.

Végezetül álljon itt a résztvevő csoportok névsora: Zalaegerszeg, Kaposvár, Esz
tergom, Budapest, Bácskai csoport, Szolnok, Szeged, Kunszentmárton, Monor, az 
„újonc" Dabas és a megalakulás előtt álló Békéscsaba.

Nagyon sok sikert kívánunk a bajaiaknak a következő találkozó lebonyolításához!
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